
 
 
 ENKÖPINGS BRIDGESÄLLSKAP 
 Protokoll från styrelsemöte 5 november 2023, Nr 171 
 
Närvarande: Robin Holmqvist, Ingrid Ekstrand, Magnus Haeger, Håkan Lindh, 
 Stefan Giertz och Anette Maretics 
  
Frånvarande:  Britt-Marie Frölén 
 
§ 1 Föregående Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna.  
protokoll 
  
§ 2 Kommentar Robin informerar om att hyresvärden har inga synpunkter på om vi byter  
Protokoll till kodlås på ytterdörren. Det kostar drygt 11.000:- att installera. Fem  
 nycklar kostar 200:-/styck att skaffa. Hyresvärden har även informerat  
 om att det blir 10 % hyreshöjning från årsskiftet.  
 
  
§ 3 Kommande Spelprogram för december är klart inom kort.  
program  
 Det blir singeltävling (för de som går nybörjarkursen nu) den 7 november.  
 Ingrid lägger 12 brickor, 11 brickor ska spelas. Ingrid stämmer av med 

Ragni om hon kan lägga upp tävlingen på hemsidan. Stefan kommer att 
vara med och vara tävlingsledare och sköta ruter och spela om det behövs. 

 
 20 årstävlingen blev lyckad.  
 
 KM Damer blir den 20januari 2024 och Anette är ansvarig för den.  
 
 Styrelsen fattar beslut om att KM är gratis att spela under våren 2024.  
 
 På ärtsoppebridgen den 11 november är det 27 par anmäla just nu.  
 
 Thomas Ekblom har anmält oss till simultantävlingarna till 

Bridgeförbundet på onsdagskvällar, det blir den 10 januari, 7 februari, 6 
mars och 24 april.  

 
 Styrelsen diskuterar om man i 4-mannaserierna kan få ihop 10 lag i båda 

serierna och att det lag som vinner i mindre rutinerade får gå upp och de 
som kommer sist i mera rutinerade för flytta ner. Styrelsen beslutar att båda 
serierna kommer att spela om bronspoäng under våren 2024.  

 
 Det blir en silvertävling den 20 december. Christer Cedergren blir 

tävlingsledare. 
  
§ 4 Övrigt Robin har fått ett visakort från Handelsbanken som nu är aktiverat och kan 

användas av den som handlar fika och övriga inköp. Just nu har Christer 
Andersson kortet. Kortet är inte personbundet och alla kan handla med 
kortet.  

 
 Ingrid berättar att bord och stolar inte lagat än men kommer att göras inom 

kort.  
 
 
 
 
 



 
 
 Styrelsen består av:  
 
 Magnus Haeger   - kassör 
 Anette Maretics  - sekreterare 
 Håkan Lindh   - vice ordförande 
 Britt-Marie Frölén - vice sekreterare 
 Stefan Giertz  - suppleant 
 Ingrid Ekstrand  - suppleant 
 
  
§ 5 Ekonomi Ekonomin är fortsatt stabil och Magnus har öppnat ett nytt bankkonto som 

ger 3,8 % ränta. Styrelsen beslutar att kassören får fria händer att köpa ett 
nytt bokföringsprogram som vi måste skaffa de det nuvarande inte kommer 
att kunna användas framöver.  

 
 
§ 6 Nästa möte Nästa styrelsemöte är söndagen den 10 december 2023 klockan 16.00. 
   
 
 
 
 ……………………………. …………………………. 
 Robin Holmqvist   Anette Maretics 
 Ordförande   Sekreterare 


